

seventh sessions, to include Nepal among those territories which may be admitted as associated members of the Commission.

B

RESOLUTION OF 10 MARCH 1949

The Economic and Social Council,

Taking into account General Assembly resolution 195 (III) of 12 December 1948 and Council resolution 144 (VII) B of 16 August 1948,

Noting the communication of the Government of the Republic of Korea dated 7 January 1949¹ with respect to the admission of the Republic of Korea to associate membership in the Economic Commission for Asia and the Far East,

Amends the terms of reference of the Economic Commission for Asia and the Far East as follows: "Korea" shall be added to the list of territories in paragraph 2; "Korea" shall be added to the list of territories in paragraph 3 (a) (i); and paragraph 6 shall be revised to read: "6. The Commission may consult with representatives of the control authority in Japan and may be consulted by such representatives for the purpose of mutual information and advice on matters concerning the economy of Japan in relation to the economy of the rest of Asia and the Far East"; and

Requests the Secretary-General to inform the Economic Commission for Asia and the Far East and the Government of the Republic of Korea of the changes made in the terms of reference of the Commission.

188 (VIII). Interim report of the Economic Commission for Latin America

Resolution of 10 March 1949
(document E/1276)

The Economic and Social Council

Takes note of the interim report of the Economic Commission for Latin America.²

189 (VIII). Report of the International Bank for Reconstruction and Development

Resolution of 10 March 1949
(document E/1260)

The Economic and Social Council

Takes note of the report submitted by the International Bank for Reconstruction and Development;³ and

Requests the Secretary-General to transmit to the Bank the records of the discussions which took place at the eighth session of the Council on the report.⁴

¹ See document E/1176.

² See document E/1099.

³ See documents E/1077 and E/1077/Add.1.

⁴ See documents E/AC.6/SR.40 and E/SR.269.

tion tendant à ajouter le Népal aux territoires qui peuvent être admis comme membres associés de la Commission.

B

RÉSOLUTION DU 10 MARS 1949

Le Conseil économique et social,

Tenant compte de la résolution 195 (III) adoptée le 12 décembre 1948 par l'Assemblée générale et de la résolution 144 (VII) B adoptée le 16 août 1948 par le Conseil,

Prenant note de la communication du Gouvernement de la République de Corée en date du 7 janvier 1949¹, concernant sa demande d'admission comme membre associé de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient,

Modifie comme suit le mandat de la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient: ajouter "la Corée" à la liste des territoires figurant au paragraphe 2; ajouter "la Corée" à la liste des territoires figurant au paragraphe 3 bis i); modifier comme suit le paragraphe 6: "6. La Commission peut consulter les représentants de l'organisme de contrôle du Japon et être consultée par eux, afin d'échanger des renseignements ou des avis sur des questions relatives à l'économie du Japon dans la mesure où elle affecte l'économie du reste de l'Asie et de l'Extrême-Orient"; et

Invite le Secrétaire général à informer la Commission économique pour l'Asie et l'Extrême-Orient et le Gouvernement de la République de Corée des modifications apportées au mandat de la Commission.

188 (VIII). Rapport intérimaire de la Commission économique pour l'Amérique latine

Résolution du 10 mars 1949
(document E/1276)

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport intérimaire de la Commission économique pour l'Amérique latine.²

189 (VIII). Rapport de la Banque internationale pour la reconstruction et le développement

Résolution du 10 mars 1949
(document E/1260)

Le Conseil économique et social

Prend acte du rapport présenté par la Banque internationale pour la reconstruction et le développement;³ et

Invite le Secrétaire général à transmettre à la Banque le compte rendu des débats que le Conseil a, au cours de sa huitième session, consacrés à ce rapport⁴.

¹ Voir le document E/1176.

² Voir le document E/1099.

³ Voir les documents E/1077 et E/1077/Add.1.

⁴ Voir les documents E/AC.6/SR.40 et E/SR.269.